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Närvarande: Lena Tholse Magnus Karlsson Conny Blomgren
Bernt Karlsson Bosse Röjder

1. Mötets öppnande
Klubbens ordförande Lena öppnade mötet ca 18:08, efter att hon gratulerat Bernt som fyllt 
75 år och överräckt en present till honom.

2. Val av ordförande, mötessekreterare och justeringsman
Lena utsågs till mötesordförande, Bosse utsågs till sekreterare och Conny till justeringsman.

3. Godkännande av dagordning
Den beslöts att använda den föreslagna dagordningen och fylla i med punkter efter hand.

4. Protokolljustering
Föregående styrelseprotokoll lästes upp och kommenterades. Därefter skrevs det på av 
ordförande, sekreterare och justeringsman..

5. Ekonomirapport från kassören.
• Bernt redovisade ett preliminärt resultat av året 2010. Enligt denna så ligger intäkterna ca 3 

100 kr över budget och utgifterna ca 4 000 kr under budget, totalt alltså ca 7 000  kr bättre än 
budget.

• Klubbens resultat blir därmed preliminärt en vinst på 800 kr före avskrivningar. Siffrorna är 
ännu preliminära men det mesta pekar alltså på ett nollresultat.

• Bernt har med Bosse och Birgitta rett ut att vi fått utbetalning av alla beviljade projektmedel 
från Idrottslyftet. Att utgifterna för dessa projekt legat under den kalkylerade kostnaden har 
lyckosamt bidragit till att bokslutet inte fått ett negativt utfall

6. Medlemsavgifter 2010
50 st har ännu inte betalat medlems- och träningsavgifter för hela 2010 eller för 
höstterminen. Totalt fattas ca 10 000 kr. Det beslöts att stryka de som inte betalat för hela 
året och för närvarande inte är aktiva från medlemsregistret. Dessutom beslöts att ytterligare 
några som inte deltagit under hösten skall strykas. Det innebar att klubbens medlemsantal 
minskade med 35 personer, och de obetalda avgifter som vi skall försöka driva in ligger på 
ca 2 600 kr.

7. Årsmöte
Efter litet diskussion beslöts att vi utlyser årsmötet till 17 april kl 14:00 i Frisksporttorpet. 
Vid nästa styrelsemöte fördelar vi arbetsuppgifterna inför årsmötet. För att serva Sörmlands 
Frisksportdistrikt är målsättningen att vi ska ha årsmöteshandlingarna klara till distriktets 
årsmöte som hålls söndagen 27 mars.

8. Idrottslyftet
Lena har ansökt om medel från Idrottslyftet för vårterminen 2011, med inriktning bland 
annat på integration. Det är tänkt att det skall kunna finansiera satsningen på barngruppen.

9. Tränings/lekgrupp.
Den nya gruppen för de litet yngre medlemmarna har startat. Hittills är 6 st anmälda. Vid 
första sammankomsten var Lena och Theodor ledare för en knapp handfull barn.

10. Rapport från sektionerna.
• Naturgruppen jobbar vidare med det pågående LONA-projektet. Skylttexter till 
arboretumstigen skrivs för fullt av Sven. Kommande aktiviteter är fågel- och 
fladdermusinventering. I februari skall 50 fågelholkar sättas upp. Vi är också inbjudna av 
kommunen att medverka i skolsatsningen ”Vid vår å vi gå”” 2011.
• Dam- och herrlaget har drabbats av att taket på Skavstahallen skadats av snötyngden. Det 
innebär att det inte blir någon mer träning där denna termin. Ersättningshall blir 
Långbergsskolan.
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• Damlaget fungerar bra, och har fått ytterligare påfyllning med ett par spelare. Laget 
spelar div 3-kval under vårterminen.
• Herrarna har tunt med folk på träningarna. Dessutom lider laget av att det i Sverigeserien 
inte finns så många matchtillfällen på rimligt reseavstånd. Laget kommer inte att träna i 
Långbergsskolan. Conny diskuterar med Theodor och övriga om laget skal ha kvar 
träningstiden på söndagar, eller om herrlaget kan träna parallellt med motions- och 
ungdomsträningen. Det beror ju även på omfattningen av ungdomsträningen.

11. Kvalitetssäkring av klubben
Inget gjort sedan förra mötet.

12. Övriga frågor
• Lena har efter förslag från medlemmar undersökt om tidningen Succé kan göra ett 

reportage om vår verksamhet. Det gör de gärna, men de vill ha 5 800:- för en 
halvsidespresentation. Det konstaterades att vi har svårt att räkna hem den summan i 
nya medlemsavgifter eller annat.

• En medlem har deltagit i ett arrangemang i Göteboprg som anordnats av Svenksa 
Frisksportförbundet. Han sitter med i en kommitté som samlades där. När han sökte 
resebidrag fick han till svar att det inte fanns några pengar till resor i förbundets eller 
distriktets kassa, varför han nu har bett klubben ersätta honom. Ordföranden har 
lovat att vi skall göra det, men det beslöts att vi i vår tur skall försöka få förbundet 
att betala.

13. Datum för nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir 28 februari kl 18:00. Plats: Rosvalla, bowlingcaféet.

14. Mötets avslutande - Ordföranden förklarade mötet avslutat kl  19:30
15. Underskrifter:

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - -
Bo Röjder Lena Tholse Conny Blomgren
Sekreterare Ordförande Justeringsman


